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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2021/22:150 Ersättning till nämndemän

Ersättningen till nämndemän har under en längre tid varit föremål för kritik. 
Sedan 2007 är nivån på arvodet 500 kronor före skatt per dag. I SOU 2013:49 
föreslogs det en dubblering av arvodet där det för tjänstgöring under högst fyra 
timmar inklusive pauser ska betalas halvdagsersättning (500 kronor) och att 
heldagsersättning (1 000 kronor) ska utgå för tjänstgöring överstigande fyra 
timmar.

Med tanke på att nämndemän gör ett viktigt jobb och fattar beslut med samma 
tyngd och inflytande som en juristdomare är det inte oskäligt att de får 
rimligare villkor. Det är i dag svårt att rekrytera nämndemän med olika 
bakgrund och erfarenhet. En höjning av arvodet skulle bidra till att underlätta 
rekryteringen. I annat fall riskerar bristen på nämndemän att urholka 
rättssystemet. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att nämndemäns ersättning ska 
spegla ansvaret i deras uppdrag?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-14
Besvaras senast
2021-10-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


